
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 17.12.2009, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Înaintea şedinţei se prezintă un program de colinzi susţinut de elevii  Scolii Ajutătoare, 

Grupului Şcolar şi a Casei de Cultură  Huedin sub îndrumarea d.lui învăţător Traica Nicolae. 

 Dl. Drăgan Sandu solicită modificarea numelui preşedintelui de şedinţă în cadrul procesului 

verbal al şedinţei anterioare, după care se supune la vot şi se aprobă în unanimitate procesul verbal al 

şedinţei din luna noiembrie 2009. 

 Se supune la vot procesul verbal  al şedinţei extraordinare din luna decembrie şi se aprobă în 

unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în  unanimitate ordinea de zi a şedinţei care include  şi  încă trei 

proiecte de hotărâri. 

 Dl. Comandant al Politiei Huedin Comisar Rusu Augustin prezintă informarea cu privire la 

activitatea Poliţiei Huedin pe primele 11 luni ale anului 2009, menţionând aspecte din activitatea 

instituţiei care privesc starea infracţionalitătii, sancţiunile contravenţionale aplicate inclusiv la regimul 

circulaţiei,  modul de aplicare a Hotarârii Consiliului Local Huedin  privind interzicerea parcărilor auto 

de tonaj mare pe domeniul public al oraşului, solicitând alocarea unor fonduri pentru amenajarea unor 

camere de supraveghere la intrările în oraş. 

 Dl.  Tonca Ioan solicită sprijin în vederea asigurării perimetrului din faţa troiţei amenajate de 

Biserica Ortodoxă de pe strada B.N Antal. 

 D.na Cozea Silvia mulţumeşte d.lui Comandant pentru prezentarea făcută, considerând 

oportună prezenţa unui reprezentant al Poliţiei la fiecare şedinţă al Consiliului Local Huedin, solicită 

totodată aplicarea sancţiunilor pentru proprietarii maşinilor de tonaj mare care parchează pe domeniul 

public. 

 Dl. Primar mulţumeşte d.lui Comandant şi Politiei oraşului Huedin şi apreciază buna 

colaborare avută în anul 2009. 

 Dl.  Drădan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică,  

privind asocierea Consiliului Local Huedin cu alte autorităţi locale  pentru înfiinţarea ,, Asociatiei 

Proprietarilor de Terenuri Valea Crisului,, , dl Schwatzcov ca reprezentzant al Asociatiei prezentând 

detalii suplimentare cu privire la  membrii acesteia şi obiectivele asociaţiei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia 

economică privind aprobarea rectificării bugetului Consiliului Local Huedin pe anul 2009 cu suma de 

43.000 lei, dl. Primar acordând lămuriri suplimentare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Giurgiu Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia 

economică privind aprobarea rectificării bugetului Consiliului Local Huedin pe anul 2009 cu suma de 

4.385 lei, dl. Primar acordând lămuriri suplimentare, menţionând că de la data de 01.01.2010 

mediciilor şcolari li se va asigura salarizarea din bugetul local.     

Se supune la vot proiectul de hotărâre  şi se aprobă cu 14 voturi pentru şi o 

abţinere dl. Pădurean Răzvan. 

D.na Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia 

economică privind aprobarea taxelor forfetare pe anul 2010 în cadrul Administraţiei Pieţei şi Oborului 

Huedin, lămuriri suplimentare acordând dl. Vincze Csaba. 



 D.na Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind 

stabilirea chiriilor la spatiile cu altă destinaţie pe anul 2010, dl Primar menţionând că, cuantumul 

acestora rămâne la cel din anul 2009. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea anulării creanţelor fiscale la o valoare de până la 5 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea angajării a 60 muncitori în cadrul serviciului ecologic pe anul 2010, lămuriri 

acordând dl Primar arătând că o parte din salariile acestor muncitori se acoperă de A.J.O.F .M Cluj. 

 Se  supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de  urbanism privind aprobarea activităţilor 

care vor fi efectuate în anul 2010 de serviciul ecologic, lămuriri  în acest sens acordând dl. Primar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

modificarea cuantumului chiriilor terenurilor  ocupate de garaje sau magazii, lămuriri acordând d.na 

Viceprimar care menţionează că,  tariful stabilit anterior era prea mare. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 14 voturi pentru şi o abţinere  dl. 

Paşcalău Ionel. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea  întăbulării în C.F a trei platouri pe str. B.N Antal fn,  din cadrul Administraţiei Pieţei şi 

Oborului. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.  

 Se fac propuneri pentru reactualizarea componentei comisiei de repartizare a locuinţelor din 

fondul locativ de stat , dl. Torok Ferencz propunând pe d.na Buzaş Fekete Maria şi pe dl.  Szraga 

Zoltan, dl. Paşcalău Ionel  propunând pe d.soara Cozea Marinela. d.şoara Cozea Marinela propunând 

pe dl Toadere Ioan,  dl. Pădurean Răzvan propunând  pe dl Paşcalău Ionel  iar dl. Farkaş Marius 

propunând pe d.na  Cozea Silvia. 

 Se trece la întocmirea buletinelor de vot pentru votul secret în urma căruia  componenţa 

comisiei este următoarea: 

- Buzaş Fekete Maria 

- Szraga Zoltan 

- Cozea Marinela  

- Toadere Ioan 

- Paşcalău Ionel 

Dl.  Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de 

administraţia publică  privind  stabilirea domeniilor în care  contravenienţii sancţionaţi  vor efectua 

munca în folosul comunităţii. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de urbanism privind aprobarea 

unui schimb de terenuri cu SC Montana Tours SRL,  în suprafaţă de 314 mp,  având destinaţia cale de 

acces între terenurile agricole din zona  staţiei Petrom, dl Varga Andrei  solicită  introducerea unui 

amendament potrivit căruia calea de acces să fie bine delimitată pentru a se preîntâmpina blocarea 

acesteia cu parcarea  Restaurant -  Hotel Montana. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă  în unanimitate. 

D.na Giurgiu Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea rectificării bugetului pe anul 2009 cu suma de 50.000 lei pentru investiţie la Campusul 

Şcolar, lămuriri acordând dl. Primar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na  Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea rectificării bugetului Consiliului Local Huedin cu suma de 105.000 lei, lămuriri acordând dl 

Primar. 

Dl. Toadere Ioan  felicită pe dl. Preşedinte şi pe Consilierii Judeţeni pentru alocarea acestei sume  

oraşului Huedin.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre  şi se aprobă în unanimitate. 



 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ,   

privind aprobarea  Programului acţiunilor culturale în anul 2010,  de Biblioteca Orăşenească Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ privind 

aprobarea manifestărilor organizate cu ocazia sărbătorilor de iarmă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre  şi se aprobă în unanimitate. 

 Se prezintă proiectul de hotărâre  privind aprobarea prelungirii contractelor de comodat ale 

medicilor de familie pentru spaţiile din cadrul Policlinicii Huedin, lămuriri acordând dl. Primar.. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

La probleme curente dl Drăgan  Sandu  solicită curăţirea zăpezii şi de pe străzile 

Laterale. 

 Dl Torok Ferencz îşi exprimă mulţumirea şi felicită Consiliul Local Huedin şi Primrul 

Orasului Huedin, pentru transparenţa în activitatea pe anul  2009 apreciind că sunt  fără precedent 

relaţiile de bună colaborare cu Consiliul Local Huedin.  

  

   Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                         Secretar,  

              Padurean Răzvan               Cozea Dan  


